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Zápis ze zasedání  

Studentského parlamentu Plzeňského kraje 

16.2.2024 

 

Zasedání zahájeno ve 12:00 

 

1) Zahájení zasedání 

a) Mgr. Ludmila Novotná ve zkratce shrnula informace k zájezdu do Štrasburku s PK a 

europoslankyní Dlabajovou. Účastníci dostanou informace na e-mail. 

b) Představení nových členů parlamentu. Petr Kelíšek je přátelský, Petr Měsíček plešatý 

2) Nina, Anežka, Tomáš – informace z PDMČR 

a) Informace z krajů (např. Zlínský SP od nás okopíroval koncert studentských kapel) 

b) Hlavním tématem byly nové stanovy. 

c) Dále se řešil problém s dlouhodobou současnou existencí ČSU a PDM ČR; fúze. 

3) Úklid – Den Země – 22.4. 

a) SPPK připravuje společný úklid odpadků z veřejných prostranství, do kterého je 

v plánu zapojit i školy z Plzně, případně i z kraje. 

b) Stříbro, Rokycany – bude třeba zařídit svoz a nahlásit tam akci, po domluvě 

s vedením zastoupených škol. 

c) Zapojení základních škol je v plánu. 

d) Zatím máme 10 škol, pro každou školu bude potřeba alespoň dvou koordinátorů 

z parlamentu. Skupiny budou mít přidělené lokality. 

e) Potřeby k úklidu budou pro všechny účastníky zajištěny, v současnosti se komunikuje 

odvoz odpadu s Čistá Plzeň, a.s. 

f) V průběhu byla také debatována možnost zapojení parlamentu do výsadby stromků, 

padlo několik návrhů, ale žádný nebyl plénem shledán dostatečně promyšleným 

a/nebo vhodným. 

4) Výsledky schůze výboru pro nábor nových členů 

a) Chybí nám především členové z Církevního Gymnázia, Bezpečnostně právní 

akademie a Masarykova Gymnázia 

b) Návrh na úpravu stanov – povinností člena – zavedení povinnosti/ přivést za sebe do 

parlamentu před koncem svého studia na SŠ nového zástupce. 

• bylo navrženo, aby návrh byl upřesněn a projednán v závěru 
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5) Novinky z Based 

a) V současnosti se v souvislosti s pořady a jejich epizodami připravují metodické plány 

do škol – každé video by mělo mít takový plán, který budou moci využívat 

pedagogové v rámci výuky. 

b) Je potřeba obstarat zpětnou vazbu pro projekt ze škol. Použila by se videa během 

hodin a zjistila by se odezva od učitelů. 

6) Diskuse 

a) Mediální tým: vznikla skupina členů mediálního týmu, mediální tým se připravuje do 

Štrasburku. 

b) Úprava stanov:  

„ 

Zánik členství 

3. Před ukončením středoškolského studia, a tedy ukončením členství v parlamentu 

je student zavázán vynaložit maximální úsilí o nalezení člena pokračujícího v 

reprezentaci jeho školy. 

a) končící člen je povinen dostavit se na zasedání společně s novým členem za 

účelem integrace studenta 

b) nenalezne-li za sebe důstojnou náhradu, je povinen tuto skutečnost neprodleně 

nahlásit předsednictvu 

„ 

 

c) Novinky ze stínování: pan hejtman nabízí možnost stínovat ho během jeho 

pracovního dne. Bylo navrženo udělat slosování zájemců. 

d) Příští zasedání by se mělo uskutečnit 15. března. 

 

Konec zasedání ve 14:05 

Zapsal tajemník Petr Měsíček 

 

 

 

 


